

重庆市迪马实业股份有限公司 2018年第三季度报告

Table with financial data for Dima Industry Co., Ltd. including revenue, profit, and asset-liability ratios for Q3 2018 and Q3 2017.

Table showing regional sales distribution by region and project type, including sales volume and revenue.

Table detailing land development projects, including location, area, and investment status.

Table listing shareholders and their shareholdings, including major shareholders and institutional investors.

Table showing the top 10 shareholders of the company, including names and share percentages.

Table detailing the company's financial performance and cash flow for Q3 2018, including income statement and cash flow statement.

深圳市中新赛克科技股份有限公司 2018年第三季度报告

Table with financial data for Shenzhen Zhongxin Saik Technology Co., Ltd. including revenue, profit, and asset-liability ratios for Q3 2018 and Q3 2017.

Table showing regional sales distribution by region and project type, including sales volume and revenue.

Table detailing land development projects, including location, area, and investment status.

Table listing shareholders and their shareholdings, including major shareholders and institutional investors.

Table showing the top 10 shareholders of the company, including names and share percentages.

Table detailing the company's financial performance and cash flow for Q3 2018, including income statement and cash flow statement.

Table detailing the company's financial performance and cash flow for Q3 2018, including income statement and cash flow statement.

公告编号:2018-061 公告标题: 深圳市中新赛克科技股份有限公司第二届董事会第二次会议决议的公告

公告标题: 深圳市中新赛克科技股份有限公司第二届董事会第二次会议决议的公告

公告标题: 深圳市中新赛克科技股份有限公司关于延长募集资金投资项目建设期的公告

公告标题: 深圳市中新赛克科技股份有限公司关于收购苏州迈科网络安全技术股份有限公司部分股份暨关联交易的公告

公告标题: 深圳市中新赛克科技股份有限公司关于收购苏州迈科网络安全技术股份有限公司部分股份暨关联交易的公告

公告标题: 深圳市中新赛克科技股份有限公司关于收购苏州迈科网络安全技术股份有限公司部分股份暨关联交易的公告

公告标题: 深圳市中新赛克科技股份有限公司关于收购苏州迈科网络安全技术股份有限公司部分股份暨关联交易的公告